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PROTOKÓŁ nr IX/11  
 
z IX  sesji Rady Miejskiej Żerkowa odbytej w dniu 29 września 2011 roku w godz. od 1400 – 
1510 w sali sesyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Żerkowie przy ul. Adama Mickiewicza 5.    
 

IX  sesja Rady Miejskiej Żerkowa została zwołana na podstawie art. 20 ust. 1 z dnia  
8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (tekst jednolity z 2001 r. Dz. U. nr 142, poz. 1591 ze 
zmianami). 
W sesji uczestniczyło 14 radnych na ogólny stan 15 radnych. 
Nieobecny na obradach sesji Pan Andrzej Stachowiak - usprawiedliwił nieobecność. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

 
Ponadto w sesji udział wzięli: 

1. sołtysi gminy Żerków   
Lista obecności stanowi załącznik nr  2  do niniejszego protokółu. 
oraz: 

2.   Jacek Jędraszczyk    - Burmistrz Miasta i Gminy Żerków, 
3. Bronisława Rogacka  - Skarbnik Gminy Żerków, 
4. Zdzisław Tomalak   - mieszkaniec D.N. w Żerkowie 
5. Jan Bogdański   - mieszkaniec D.N. w Żerkowie 
6. Przedstawiciele mediów:  - „Gazeta Jarocińska”, Życie Jarocina. 

Porządek obrad IX sesji Rady Miejskiej Żerkowa wraz z  zaproszeniami i materiałami sesyjnymi 
przesłano radnym pocztą w dniu 22 września 2011 r.    
 
Punkt l - Otwarcie obrad sesji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Żerkowa Pan Grzegorz  Andraszak o godz. 1400 otworzył  
IX sesję Rady Miejskiej. Powitał Burmistrza Miasta i Gminy Żerków, radych Rady Miejskiej 
Żerkowa, sołtysów oraz przedstawicieli lokalnych gazet i pracowników Urzędu oraz byłych 
Dyrektorów Szkoły Podstawowej w Żerkowie, mieszkańców Domu Nauczyciela. 
 
Punkt 2 – Stwierdzenie prawomocności obrad. 
Przewodniczący stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych, tak więc Rada jest władna 
podejmować prawomocne uchwały. 
 
Punkt 3 - Przedstawienie porządku obrad sesji. 
Przewodniczący zgłosił wniosek stwierdzając, że na Komisjach zdecydowano o ponownym 
wycofaniu projektu uchwały w sprawie powierzenia gminie …. zadania z zakresu transportu 
publicznego ze względu na brak wystarczających danych aby podjąć prawomocną uchwałę.    
Radni jednogłośnie przyjęli wniosek Przewodniczącego w obecności 14 radnych na sali obrad.  
Przewodniczący stwierdził, że projekt porządku wraz z wprowadzoną zmianą stanowi porządek 
obrad IX sesji Rady Miejskiej Żerkowa w następującym brzmieniu: 
1. Otwarcie obrad sesji. 
2. Stwierdzenie prawomocności. 
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad VIII Sesji Rady Miejskiej Żerkowa. 
5. Interpelacje i zapytania radnych.   
6. Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na  VIII sesji Rady Miejskiej Żerkowa. 
7. Podjęcie uchwał Rady Miejskiej Żerkowa w sprawie: 

1) wyrażenia zgody na  sprzedaż lokali mieszkalnych, 
2)  wyrażenia zgody na udzielenie Powiatowi Jarocińskiemu pomocy finansowej na rok 

2012, 
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3) zatwierdzenia realizacji projektu współfinansowanego z Europejskiego Funduszu 
Społecznego w ramach działania 9.1, poddziałanie 9.1.2. POKL  
pt. „AKADEMIA RÓWNYCH SZANS W GMINIE ŻERKÓW”, 

4) Statutu Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Żerkowie. 
5) wprowadzenie zmian do budżetu na 2011 rok, 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
9. Wolne głosy, wnioski i komunikaty.   
10.  Zamknięcie obrad sesji.    

 
Radni Rady Miejskiej Żerkowa przyjęli jednogłośnie: 14 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się” powyższy porządek obrad. 
/Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do protokółu/. 
 
Punkt 4 - Przyjęcie protokołu z obrad  VIII sesji Rady Miejskiej Żerkowa. 
Uwag nie wniesiono. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokółu z poprzedniej sesji 
(bez odczytywania). 
W wyniku głosowania protokół z VIII sesji  Rady został przyjęty jednogłośnie: 14 głosów „za”,  
0 „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” . 
 
Punkt 5 - Interpelacje i zapytania radnych. 
Radna Pani Barbara Królak zabierając głos przypomniała, że Sołectwo Antonin w maju br. 
złożyło wnioski do Burmistrza:  o postawienie znaku drogowego na wjeździe od strony Komorza 
do miejscowości Przybysław bo takiego znaku nie ma, kolejna dotyczyła ograniczenia prędkości 
do 40 km/h z uwagi na bliskość szkoły oraz namalowanie pasów poziomych  (zebry) na 
krzyżówce gdzie przechodzą dzieci do szkoły i znaku „uwaga piesi” – jak wygląda realizacja 
tych wniosków? 
Radna Pani Maria Sołtysiak – takiego oznakowania również brakuje w Stęgoszy przy wjeździe 
od strony Pawłowic nie wiadomo, gdzie kończy się miejscowość. Radna wnioskowała w imieniu 
mieszkańców Stęgoszy o przesunięcie znaku miejscowości od strony Radlina. Mieszkańcy 
uważają, że znak mówiący o miejscowości powinien znajdować się wcześniej przed znakiem  
o ograniczeniu prędkości. 
Przewodniczący – zwrócił się z pytaniem, ponieważ została wprowadzona segregacja i kontrola 
wywozu nieczystości stałych, jaki jest procent ludności, którzy mają podpisane umowy  
z podmiotami wywożącymi nieczystości stałe, a jaki procent osób co tego nie robi? 
 
Punkt 6 - Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na VIII sesji Rady Miejskiej       

Żerkowa. 
Powyższe sprawozdanie przedstawił przewodniczący Rady Pan Grzegorz Andraszak na podstawie 
materiałów opracowanych dla radnych. Sprawozdanie Rada przyjęła bez uwag, stanowi załącznik  
nr 4 do protokółu. 
 
Punkt 7 - Podjęcie uchwał Rady Miejskiej Żerkowa w sprawie:  

1) wyrażenia zgody na  sprzedaż lokali mieszkalnych, 
Przewodniczący przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Przewodniczący 
przedstawiając projekt uchwały wyjaśnił, że na wspólnym posiedzeniu komisji Rady ustalono 
jedną bonifikatę, która nie może przekraczać 30 % wartości nieruchomości.  
Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały w obecności  
14 radnych na sali  w trakcie głosowania.  
Uchwałę Nr IX/57/11 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 29 września 2011 r. w sprawie wyrażenia 
zgody na  sprzedaż lokali mieszkalnych, przyjęto jednogłośnie: 14 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 
głosów „wstrzymujących się” . 
Uchwała Nr IX/57/11  stanowi  załącznik nr 5 do protokółu /. 
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2) wyrażenia zgody na udzielenie Powiatowi Jarocińskiemu pomocy finansowej na rok 

2012, 
Przewodniczący przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały w obecności  
14 radnych na sali  w trakcie głosowania.  
Uchwałę Nr IX/58/11 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 29 września 2011 r. w sprawie wyrażenia 
zgody na udzielenie Powiatowi Jarocińskiemu pomocy finansowej na rok 2012, przyjęto 
jednogłośnie: 14 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” . 
Uchwała Nr IX/58/11  stanowi  załącznik nr 6 do protokółu /. 

 
3) zatwierdzenia realizacji projektu współfinansowanego z Europejskiego Funduszu 

Społecznego w ramach działania 9.1, poddziałanie 9.1.2. POKL  
pt. „AKADEMIA RÓWNYCH SZANS W GMINIE ŻERKÓW”, 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały w obecności  
14 radnych na sali  w trakcie głosowania.  
Uchwałę Nr IX/59/11 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 29 września 2011 r. w sprawie 
zatwierdzenia realizacji projektu współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego  
w ramach działania 9.1, poddziałanie 9.1.2. POKL pt. „AKADEMIA RÓWNYCH SZANS  
w GMINIE ŻERKÓW”, przyjęto jednogłośnie: 14 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się” . 
Uchwała Nr IX/59/11  stanowi  załącznik nr 7 do protokółu /. 

 
4) Statutu Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Żerkowie, 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Ponadto wyjaśnił, że jest to 
konieczność formalna  w celu zaktualizowania statutu z uwagi na wprowadzone zmiany  
w obowiązujących przepisach. 
Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały w obecności  
14 radnych na sali  w trakcie głosowania.  
Uchwałę Nr IX/60/11 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 29 września 2011 r. w sprawie Statutu 
Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Żerkowie, przyjęto jednogłośnie: 14 głosów 
„za”, 0 „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” . 
Uchwała Nr IX/60/11  stanowi  załącznik nr 8 do protokółu /. 

 
5) wprowadzenia zmian do budżetu na 2011 rok, 

Przewodniczący poprosił Skarbnika Gminy Panią Bronisławę Rogacką o przedstawienie  
projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. Nadmienił, że projekt uchwały został  omówiony na 
wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej Żerkowa. 
Skarbnik Gminy wyjaśniła, że ogółem zwiększa się budżet po stronie: 

• dochodów do kwoty   34.209.174,63  zł 
 z tego: 

- dochody bieżące w kwocie     32.155.264,86 zł 
 - dochody majątkowe w kwocie      2.053.909,77  zł 
Skarbnik podkreśliła dochody obejmują także  dotacje celowe na realizację zadań z zakresu 
administracji rządowej w wysokości 4.845.336,- zł; na realizację zadań w drodze umów lub 
porozumień między jednostkami samorządu terytorialnego w wysokości 95.000,- zł oraz dotacje 
i środki zewnętrzne w wysokości 2.159.301,51 zł 

• wydatków do kwoty   40.973.174,86  zł 
 z tego: 
 - wydatki bieżące w kwocie      30.203.874,86  zł 
 - wydatki majątkowe w kwocie    10.769.300,-     zł 
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Skarbnik Gminy przedstawiając projekt uchwały wyjaśniła, że Wojewoda Wielkopolski 
zwiększył plan dotacji celowej w dziale 852 o kwotę 2.568,- zł na dofinansowanie wypłaty 
zasiłków stałych. Ponadto w dniu 13.07.2011 r. podpisano umowę o dofinansowanie Projektu 
systemowego „Jak dorosnę będę….”współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu 
Społecznego na wyrównanie szans edukacyjnych uczniów w kwocie 79.472,70 zł.  
Zwiększono także dochody własne w dziale 854 i 754 o kwotę 71.000,- zł.  
Ogółem budżet zwiększy się po stronie dochodów i wydatków o kwotę 153.040,70 zł. 

Również w budżecie dokonano przesunięć w poszczególnych podziałkach klasyfikacji 
budżetowej w:  

� dziale 010 rozdz. 01095 zaoszczędzone środki w kwocie 40.000,- zł przesuwa się na dział 
852- kwota 20.000,- zł zwiększy plan na wyżywienie mieszkańców w Środowiskowym 
Domu Samopomocy w Raszewach i 20.000,- zł dla MGOPS w Żerkowie na zasiłki 
celowe, 

�  dziale 600 dokonuje się zmiany oznaczenia paragrafu, ma być wydatek bieżący a był 
inwestycyjny. oraz zmniejsz się plan o 110.000,-zł  na  inwestycje drogowe, 

� dziale 750 dokonuje się przesunięć w ramach działu, 
� dziale 751 dokonuje się drobnych przesunięć w ramach rozdziału 75108, 
� dziale 754 zwiększa się plan o 75.000,- zł na zakup zestawu do ratownictwa technicznego 

dla OSP Żerków i 3.450,- zł na opłacenie energii w poszczególnych jednostkach, 
� dziale 801 rozdz. 80101 drobne przesunięcia a w rozdz. 80104 zwiększa się plan dotacji  

o kwotę 5.294,96 zł dla Gminy Jarocin na dziecko z naszej gminy uczęszczające do 
przedszkola integracyjnego w Jarocinie, drobne przesunięcia w rozdz.85401i 85415, 

� dziale 853 zwiększył się plan o kwotę 79.472,70 zł na realizację projektu „Gdy dorosnę 
będę…”, 

� dziale 854 przesunięcia w planie na zakup akcesoriów łazienkowych w Schronisku, 
� dziale 757 zmniejsza się plan o kwotę 140.000,- zł niższe koszty obsługi kredytów  

i pożyczek, 
� dziale 758 rezerwę ogólną w kwocie 50.000,- zł przesuwa się łącznie z kwotą 150.000,- 

zł do działu 900 i zwiększa się plan o 250.000,- zł na zakup ciągnika i sprzętu do 
oczyszczania miasta i zimowego utrzymania dróg i ulic, 

� dziale 921 zmniejsza się plan o kwotę 148000,- zł niewykorzystane środki na wydatkach 
inwestycyjnych oraz remontach (remont sali Dobieszczyzna przekłada się na rok 2012), 

� dziale 900 zwiększa się plan na dotację o 12.000,- zł na przydomowe oczyszczalnie, 
� dziale 926 zwiększa się plan o kwotę 176.000,- zł na wykonanie zadań inwestycyjnych 

pn. Odwodnienie i utwardzenie boiska przy sali w Chrzanie, Budowa rozbiegu do rzutu 
oszczepem, wykonanie barierek zabezpieczających oraz dwóch kabin do zawodników na 
boisku sportowym w Brzóstkowie. 

Skarbnik Gminy powiedziała, że dokonane zmiany są niezbędne w celu prawidłowego 
wykonania budżetu. 
Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały w obecności  
14 radnych na sali  w trakcie głosowania.  
Uchwałę Nr IX/61/11 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 29 września 2011 r. w sprawie 
wprowadzenia zmian do budżetu na 2011 rok, przyjęto jednogłośnie: 14 głosów „za”,  
0 „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” . 
Uchwała Nr IX/61/11  stanowi  załącznik nr 9 do protokółu /. 
 
Punkt  9 – Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
Burmistrz udzielił odpowiedzi na zapytania radnych: 

Radnej Barbary Królak i Marii Sołtysiak: 
Wnioski z Sołectwa Antonin dotyczące postawienia znaków i ograniczenia prędkości przekazano 
do Rejonu Dróg w Jarocinie to samo dotyczy wniosku ze Stęgoszy. Wnioskowane sprawy muszą 
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być ocenione przez Powiatową Komisję ds. Zarządzania Ruchem na Drogach Powiatowych  
i Gminnych w Powiecie Jarocińskim. Przypuszczam, że zostaną ocenione za jednym wyjazdem. 
Znaki na pewno byłyby poprawione w ramach modernizacji drogi Żerków – Mieszków, ale przez 
ten rok znaki powinny znajdować się w tych miejscach, w których powinny być. 

Przewodniczący Rady 
Burmistrz powiedział, że kontrola umów jest w trakcie, ponieważ nie ma wszystkich danych. 
Konwent Porozumienia Międzygminnego w sprawie  zadań śmieciowych, żeby rozliczyć koszty 
utrzymania wysypiska postanowił ująć wszystkie dane w programie komputerowym do tego 
dostosowanym. Program jest na bazie tworzenia i będzie spójny dla wszystkich gmin obsługując 
zadania: śmieci, kanalizację i wodę. Program na razie nie jest w pełni wydajny i nie oddaje na 
bieżąco  kto realizuje zadania a ile osób nie podpisało umowy. Postaram się na kolejnym 
spotkaniu, dane te przedstawić.  
Projekt na rozbudowę ZGO – jest daleko w kolejce, jeżeli będzie realizowany to przekażemy 
środki. 
Przewodniczący – wiem, że jest pewna grupa mieszkańców, którzy nie realizują obowiązku 
wywozu śmieci. Dlatego musimy uniknąć sytuacji, aby osoby, które odprowadzają śmieci nie 
czuły się pokrzywdzone. 
 
Punkt  10 – Wolne głosy, wnioski, komunikaty. 
Mieszkaniec Domu Nauczyciela Pan Jan Bogdański – czy dobrze usłyszałem, że bonifikata na 
sprzedaż mieszkań przy ul. Cmentarnej wynosi 30 % ? 
Przewodniczący  - tak 
J. Bogdański – czy rzeczoznawca, który wyceniał wartość naszych mieszkań przyjął obecny stan 
lokali i infrastruktury, czy taki jaki otrzymaliśmy mieszkania. Mieszkam w tym budynku około 
40 lat, poczyniliśmy wiele wydatków np. założenie gazu, kotłów gazowych (gmina pokryła 
doprowadzenie gazu do budynku), dokonaliśmy wymiany okien, wszystkich okien, ponieważ po 
20 lata nie spełniały już zadania, zmodernizowaliśmy łazienki, kuchnię, wymieniliśmy podłogi 
na panele. Dla nas były to duże wydatki. Mieszkania do których wprowadziliśmy się były tylko 
wybiałkowane z centralnym ogrzewaniem oraz piecem kaflowym w  kuchni. Zadam jeszcze 
jedno pytanie – jaką bonifikatę udzielano kupującym mieszkania w nieistniejących szkołach 
podstawowych, bo tam sporo nauczycieli wykupywało mieszkania?    
Burmistrz – wyceny dokonał uprawniony rzeczoznawca, który zrobił to zgodnie ze sztuką 
budowlaną, przyjął średnią cenę za 1/m2 w wysokości 1.176,- zł. Poprzednie wszystkie obiekty 
były wyceniane podobnie wg cen, które obowiązują na rynku miejscowym, w których 
uwzględniano rok powstania budynku. Wycena nie jest tajemnicą i można przejrzeć 
dokumentację, która znajduje się w Urzędzie u Pana Witolda Żakowskiego. Na komisjach padły 
różne propozycje bonifikaty  tj.: 10; 20 i 30%. Radni po dyskusji przyjęli bonifikatę  
w wysokości 30 % od ceny wyjściowej. 
Zdzisław Tomalak – Burmistrz powiedział, że wycena uzależniona jest także od roku budowy 
podkreślam, że  wszystkie stare szkoły są w lepszym stanie niż budynek przy ul. Cmentarnej. 
Gmina chcąc budować pływalnię wycięła drzewa samosiejki i zrobiła drogę ubijając ją wałem, 
co wpłynęło na popękanie murów budynku, posadzek w łazienkach. Ówczesny Burmistrz  
w roku 2006 w Dniu Nauczyciela powiedział, że w tym roku, a najdalej w następnym będą 
mieszkania sprzedawane. Wobec tego róbcie wszystko to co potrzebne, ponieważ gmina nie ma 
środków - była to umowa ustna. Umowa ustna czy pisemna jest równoznaczna. Dlatego trzeba 
wziąć pod uwagę porysowane mury, poodpadane części elewacyjne. Rzeczoznawca, który dwa 
lata temu wyceniał budynek  musiałby wziąć pod uwagę obecny stan. Podkreślił, że wskutek 
wycięcia samosiejek podczas deszczów woda podmywa dom, ponieważ jest brak odpowiedniego 
odpływu  
Przewodniczący – jesteśmy po przyjęciu uchwały. Na tym etapie nie mamy formalnego wpływu, 
żeby to zmienić. Ruch jest po Państwa stronie. Jest zgoda na kupno. Zostały ustalone zasady 
sprzedaży. Nie ma przecież obowiązku kupna. 
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Burmistrz  - wyceny dokonał ten sam rzeczoznawca znający lokalny rynek 
Radny Janusz Szóstek – rozpatrywaliśmy Państwa prośbę o umożliwienie wykupienia  mieszkań 
i zastosowanie bonifikaty. Rada podjęła taką, a nie inną decyzję. W  przypadku Pana 
Bogdańskiego i Pana Tomalaka – stosując 30 % zniżki będzie to obniżenie ceny o 25 i 23 tys. zł. 
Sprzedajemy majątek gminy. Musimy podejmować decyzje, które będą odpowiedzialne. Skoro 
to państwa nie satysfakcjonuje, to w ogóle nie musicie do tego przystępować. Możecie wystąpić 
do gminy, żeby Wam to wyremontowała i dalej sobie tam mieszkać. Taki krok podjęliśmy. Czy 
dobry, czy zły – państwo ocenicie i wybierzecie. 
Radny Benedykt Bocian – zgłosił wniosek formalny o zaproszenie na kolejne wspólne 
posiedzenie komisji bądź sesję, kierowników placówek oświatowych w celu zapoznania się  
z wynikami nauczania minionego roku szkolnego. 
Przewodniczący – przyjął wniosek i powiedział, że nie będzie poddawał pod  głosowanie bo jest 
on  oczywisty.. 
Radny Wojciech Raś – podczas wizyty Powiatowej Komisji Zarządzania Ruchem na Drogach  
proszę uwzględnić ul. Długą w Chrzanie. Mieszkańcy po deszczu nie mogą wyjechać z posesji. 
Proszę wpłynąć na Powiat, aby zostało to uwzględnione, ponieważ jest niedopuszczalne aby 
mieszkańcy ze swojej posesji musieli wyjeżdżać po deskach na jezdnię.   
Burmistrz – sprawa jest zgłoszona do Powiatu. Woda z opadów powinna trafić do istniejących 
kratek ściekowych, jest też wykonany ściek przy krawężniku i wjeżdżając samochodem, być 
może są zbyt głębokie. Burmistrz podkreślił, że rozmawiając ze Starostą, Powiat ma dokonać 
kontroli tych  miejsc. Obniżenie zjazdów nić nie da, ponieważ będą się robić zastoiska wody, 
które będą utrudnieniem dla pojazdów i osób poruszających się po chodniku.  
Radny  Bogdan Bożejewicz – zgłosił, że wjeżdżając do Żerkowa i wyjeżdżając wywieszone 
plakaty wyborcze przy barierkach na latarniach zasłaniają widoczność, utrudniają  ruch 
drogowy, ponieważ  swym zasięgiem wchodzą w pas drogowy. Radny podkreślił, że należało by 
ściągnąć plakaty.  
Burmistrz – nie wiem czy komitety wyborcze nie uzyskały zgody od powiatu na wywieszenie 
plakatów. Zostanie to sprawdzone. 
Przewodniczący – poinformował, że są przygotowane dla wszystkich sołtysów ogłoszenia 
mówiące o kolejnym koncercie muzyki sakralnej w Żerkowie w celu rozplakatowania. 
Pan Franciszek Boruta - Sołtys Sołectwa Brzóstków -  zabrał głos w sprawie udrożnienia rowu  
i przepustu w Brzóskowie. Jestem prawie 60 lat sołtysem, 88 lat skończyłem i ostatnio jak idę do 
gminy, mówią mi, że to powiatowe, idę do powiatu – odsyłają i twierdzą, że to gminne. Czy tak 
ma być? Jak tak, że ja nie mam nic do gadania bo musze iść do powiatu, to będę chodził na 
powiatowe sesje, a nie tu. I ludziom wszystkim karzę chodzić do powiatu. Bo jak to jest? My 
należymy nie do gminy tylko do powiatu? Gdzie jesteśmy zameldowani, gdzie płacimy podatki 
– w gminie czy powiecie? Ja mam mieć takie trudności i problemy?. ... Burmistrz przyjechał, 
obejrzał i mówi, że to nie do gminy należy. To do kogo, pojadę – do Ameryki? Ja jestem  
z Brzóstkowa, zameldowany w gminie. Powinniście o ludzi  dbać, a nie odsyłać do powiatu, bo 
wy nic nie zrobicie. Trzeba tę sprawę jakoś rozwiązać, bo niedobrze jest. Mnie denerwuje już to 
wszystko. Takich bzdur  nie będę słuchał. Do grobu mnie doprowadzicie – powiedział 
zdenerwowany  sołtys. 
Burmistrz  - proszę się nie denerwować bo  nikogo do grobu nie chcę doprowadzić, mamy ręce 
związane. RIO mówi, że nie należy robić nie na swoim, ponieważ podlega to dyscyplinie 
finansów publicznych. To co było możliwe to zrobiono. Sytuacja w Brzóskowie nie jest łatwa, 
zwłaszcza po każdej ulewie. To co było możliwe, to zrobiliśmy panie sołtysie.  Przepustów przez 
drogę gmina nie będzie robiła, jest to zadanie powiatu. Mogę po raz kolejny przekazać prośbę do 
Zarządu Dróg Powiatowych. Burmistrz prosił jeszcze raz sołtysa aby się nie denerwował  
Sołtys Boruta - wnioskowałem także o założenie lustra na krzyżówce i co z tym też mam iść do 
powiatu? 
Burmistrz – złożyć wniosek do Urzędu, a my go przekażemy do Zarządu Dróg Powiatowych. 
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Punkt  10 – Zamknięcie obrad sesji. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący  Rady podziękował wszystkim za 
udział i zakończył o godz.1510 IX sesję Rady Miejskiej Żerkowa. 
 
 
 
PROTOKOŁOWAŁA:                                                     PRZEWODNICZYŁ: 
Teresa Szablewska      Przewodniczący Rady Miejskiej            

Żerkowa  
 

/ - /  Grzegorz Andraszak 
 
 
 


